
Provincie Flevoland

Antwoord: De CdK heeft Gedeputeerde Staten in zijn hoedanigheid van Rijksheer geïnformeerd over 
het voornemen van het Rijk / COA om de kavel te gaan kopen, niet over de exacte invulling, dat is 
een gesprek tussen COA en gemeente Noordoostpolder. Per 1 juli is het college geïnformeerd over 
besluit van COA tot definitieve aankoop van het bedrijf.

Antwoord: De inhoud van de besprekingen die gevoerd zijn met Rijk en COA is niet bekend bij 
Gedeputeerde Staten. De CdK heeft in zijn rol als Rijksheer geen melding gemaakt over eventuele 
andere locaties.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van GroenRood over aanmeldcentrum COA, 
ingediend op 11 juli 2022, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals 
vastgesteld op 2 augustus 2022 (2981962).

Antwoord: Het is aan de gemeente Noordoostpolder om in overleg met COA te bepalen hoe zij de 
informatie aan de gemeenteraad en de inwoners vorm wil geven. Het college kan desgewenst een 
toelichting te geven over de stand van zaken met betrekking tot aankoop van stikstofruimte. 
Inmiddels heeft gemeente Noordoostpolder bekend gemaakt dat zij na het zomerreces een 
informatiebijeenkomst organiseren.

Antwoord: Gedeputeerde Staten begrijpen de zorgen en dat dit nieuws tot onrust heeft geleid. Het 
besluit van het COA tot het aankopen van het bedrijf is een besluit waarin Gedeputeerde Staten 
geen rol hebben. Het COA heeft haar planvoornemen ingediend bij de gemeente.
Hiermee kan de formele procedure starten en is het aan de gemeente en het COA om afspraken te 
maken over de procedure en het betrekken van de omgeving.

3. Hoe kijkt het college van Gedeputeerde Staten aan tegen de berichtgeving 'Verwijten lokale 
politiek en dorpsvoorzitter richting provincie om aanmeldcentrum' en ‘Dorpen trekken samen op 
tegen komst aanmeldcentrum'?

Antwoord: Gedeputeerde Staten organiseren alleen werkbezoeken als dit passend is binnen de 
portefeuilles van de gedeputeerden. Dit onderwerp valt niet onder de taken en bevoegdheden van 
GS. De statengriffie kan zelf ook werkbezoeken organiseren op verzoek van PS.

1. Wanneer is het college van Gedeputeerde Staten benaderd door het Rijk en/of COA met het plan 
om een nieuw aanmeldcentrum voor asielzoekers in Bant te gaan bouwen?

4. Zijn er in de besprekingen die hebben plaatsgevonden met het Rijk en COA ook andere locaties in 
Flevoland besproken waar een nieuw aanmeldcentrum voor asielzoekers gevestigd zou kunnen 
worden? Zo Ja, welke locaties waren dat?

6. Is het college van Gedeputeerde Staten ertoe bereid om na het zomerreces een werkbezoek te 
organiseren voor de gemeenteraad Noordoostpolder en Provinciale Staten aan het aanmeldcentrum 
dat in Ter Apel gevestigd is?

Antwoord: Het college heeft op 6 juli 2022, na bekend worden van het besluit vanuit het COA tot 
aankoop van het bedrijf ten behoeve van haar planvoornemen. Provinciale Staten geïnformeerd via 
een spoed mededeling over de mogelijkheid tot aankoop van stikstofrechten parallel aan aankoop 
door COA.

Z.Waarom heeft het college van Gedeputeerde Staten niet gelijktijdig de Provinciale Staten 
geïnformeerd over het plan van het COA en Rijk om een nieuw aanmeldcentrum voor asielzoekers in 
Bant te gaan bouwen?

5, Is het college van Gedeputeerde Staten ertoe bereid om i.s.m. het Rijk en COA een 
informatiebijeenkomst te organiseren na het zomerreces voor de gemeenteraad Noordoostpolder, 
Provinciale Staten en burgers in het Provinciehuis, voordat er een definitief besluit wordt genomen 
over komst van het nieuwe aanmeldcentrum?


